

1st Premium Free Campaign (Digital Insurance Solutions)

EN	AR
<ul style="list-style-type: none">• Campaign period between 01-06-2022 until 31-08-2022• The campaign includes all <u>Digital</u> insurance products (LAMMA YEKBAROU, JANA EL OMR, AAELATY BI AMAN, RAHET EL-BAL, ARABI PROTECT, HATTA YEDERSOU) except <u>Travel insurance</u>• The campaign includes any customers that use the Digital calculators and issue a plan through Arabi mobile before 31-08-2022 ,<ul style="list-style-type: none">• The policy application has to be signed before end of 31-10-2022• Customers that send their plan to the branch or request a call through Arabi Mobile under "Plus+" tab and "insurance solutions" will be exempt from the 1st installment payment.	<ul style="list-style-type: none">• مدة الحملة من تاريخ 2022-06-01 و حتى 2022/08/31• تشمل الحملة كل أنواع منتجات التأمين <u>الرقمية</u> - (جنى العمر، لما يكبروا، عائلتي بأمان ، حتى يدرسوا ، راحة البال ، عربي بروتكت) باستثناء بوليصة تأمين السفر• تشمل الحملة كل خطة مصدرة من خلال تطبيق "عربي موبايل" قبل تاريخ 2022/08/31 ويجب توقيع الطلب قبل نهاية يوم 2022/10/31• اعفاء الزبائن من القسط الشهري الأول للبوليصة في حال تم اصدارها من خلال تطبيق "عربي موبايل" عبر منصة الحلول التأمينية – تحت "بلس+"